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Speciale presentatie: 
Voorafgaand aan de vergadering wordt een presentatie verzorgd door mevrouw van het Centrum 

Veilige Sport Nederland, over grensoverschrijdend gedrag. Er volgde een interessante discussie 

waarin vertegenwoordigers van de verenigingen vertelde over de maatregelen die zij hebben 

genomen.  

Daarna volgt een kleine lunch, en daarna volgt de officiële vergadering.  



Agenda 

1. Appel nominaal 

2. Mededelingen 

3. Ingekomen post 

4. Vaststellen agenda 

5. Verslag ALV voorjaar 2022 

6. Vervolg 50K 

7. financiële trend 2022  

8. jaarplan 2023 

9. begroting 2023 

10. vaststellen contributie 

11.statutenwijziging 

12. samenstelling bestuur 

13. Rondvraag 

14. Rondvraag 

15. Sluiting 

 

Opening 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom, ook degenen die online aanwezig zijn.  

De voorzitter stelt de concept agenda voor. 

1.Appél nominaal 

 

  



2. Mededelingen 

- naar aanleiding van de presentatie centrum veilige sport de opmerking dat dit een actueel en 

belangrijk onderwerp is 

- minimale kwaliteitseisen van het NOCNSF worden steeds strenger, bijvoorbeeld met betrekking tot 

de te registreren zaken van verenigingen, en met de VOG’s voor begeleiders in de sport.  

- financiële ondersteuning van het NOCNSF voor dhr. Tristan Tulen en dhr. Daniël Giacon 

- Dhr. Etienne Van Cann is vice-voorzitter bij de EFC  

- uitbreiding commissies is een aandachtspunt 

3. Ingekomen post 

Vivas, JPT en wedstrijdkalender 

Trefpunt over deelname niet-nederlanders aan de NK’s 

4. Vaststellen agenda 

De concept agenda wordt unaniem aangenomen. 

5. Verslag ALV 2022 

Mw. Ans Hom heeft een vraag over de ingezonden brieven, die zijn niet voor de vergadering gedeeld 

met de leden toch? Nee, die zijn later binnengekomen. 

Dhr. Henk Kenter heeft een vraag over lidmaatschap voor studenten, die krijgen korting als zij 

halverwege het jaar hun lidmaatschap opzeggen, waarom niet ook voor de andere leden een 

mogelijkheid? De voorzitter stelt vast, dat hierover nog niet is beslist. Dit zal bij de volgende 

vergadering op de agenda komen. 

Dhr. Jan de Graaf heeft een vraag over de bijeenkomst voor het bestedingsplan van € 50.000,00. 

Waarom is die nog niet geweest? De voorzitter zegt toe dit na de pauze te adresseren. 

Dhr. Jan de Graaf heeft een vraag over deelname niet-nederlanders aan de NK’s. Hierop wordt later 

in deze vergadering ingegaan. 

Dhr. Jan de Graaf: commissie verenigingsondersteuning opgericht? Bestuurslid breedtesport 

antwoordt hierop dat hij in het jaarplan is ingegaan. 

De notulen worden vastgesteld.  

6. 50K plan 

Sv Vivas heeft geen terugkoppeling ontvangen over haar plan voor de besteding van de 50K. De 

voorzitter legt uit dat dit voorstel niet voldeed aan het criterium dat het een eenmalige uitgave moet 

zijn. 

Het bestuur legt de volgende voorstellen voor: 

- Aanschaffen schermen.nl/nieuwe website 

- Boeken voor bestuurders van verenigingen om verder te professionaliseren 

- Banners ontwikkelen voor aankleding NK’s/NJK’s 

- Ontwikkelen van een professionele promofilm om te delen op sociale media 



- 4 Gekleurde lopers aanschaffen voor € 20.000,- af te schrijven in 5 jaar  

Er wordt uitgelegd dat de voorgestelde bedragen, niet bindend zijn. Er wordt toegezegd door de 

voorzitter om een bijeenkomst te organiseren om te spreken over de voorstellen voor de beste 

besteding van deze 50K. 

7a trend 2022 advies van de financiële commissie 

De commissie heeft financiële cijfers van de KNAS bekeken. Zij geeft de ALV mee dat de financiële 

situatie gezond is, en de prognoses reëel. Zij vraagt de ALV voldoende aandacht te schenken aan het 

50K plan. Zij laat weten dat mw. Karin Fens, wegens het bereiken van het einde van haar termijn zal 

aftreden bij de volgende ALV, en daar zal dus een nieuw lid moeten worden benoemd. 

7b trend 2022 zijn er vragen? 

Op de power point sheet is een financieel overzicht in 3 kolommen zichtbaar: de cijfers van 2021, 

daarnaast de begroting 2022, en daarnaast de trend voor 2022. De penningmeester legt uit dat 

zichtbaar is, dat zowel de inkomsten als de uitgaven gestegen zijn in 2022. Voor het grootste deel is 

dit het gevolg van de pandemie. De kosten voor de grote wedstrijden waren aanzienlijk hoger, maar 

zijn voor het grootste deel ook doorberekend aan de deelnemers. Uit de zaal komen geen vragen.  

8. jaarplan 2023 

De voorzitter geeft aan dat het jaarplan te vinden is op de website van de KNAS, en vraagt of er 

vragen of opmerkingen zijn. Dhr. Anton Oskamp merkt op dat in het gedeelte over de 

scheidsrechters mager is en dat er weinig ambitie uit spreekt 

8.1 algemeen 

Basisfinanciering is afhankelijk van steeds meer regels, bijvoorbeeld voor een klokkenluidersprotocol, 

atletencommissie, vertrouwenscontactpersonen, de VOG’s, de minimale kwaliteitseisen, de KSS-

eisen aan de opleiding. Die worden langzaam steeds dwingender. Ze gelden voor bond en 

verenigingen.  

Vacature bestuurslid topsport wordt ad interim ingevuld door mw. Van der Veen tot de volgende 

ALV. Dan zal er of een bestuurslid topsport of een secretaris worden aangezocht. 

De taken van de topsportcoördinator zullen worden uitgebreid. Mw. Sonja Tol zal worden benoemd 

als manager topsport. 

8.2 topsport 

Richting OS meer nadruk op senioren traject. Er is overlegd met het NOCNSF over de aanvullende 

eisen. Die eisen zijn door de grondige analyse door dhr. Remko Koster (waarvoor dank en applaus) 

voor Parijs versoepeld. Er zijn nu 3 routes: 

- Plaatsing voor teams,  

- Na schoning, bij beste 2 geplaatste in Europa.  

- De zonekwalificatie is ook een route, 1 x top 8 plus winnen zonekwalificatietoernooi geeft 

ook plaatsing voor de OS. 

Dhr. Tristan Tulen heeft de A status gekregen bij het NOCNSF. 

Dhr. Daniel Giacon heeft een bijdrage gekregen uit het Olympisch solidariteitsfonds. 

 

Atletencommissie is opgestart. 



EK voor 2023 wordt onderdeel van de European Games in Krakow. Vandaaruit hopelijk ook een 

beetje meer aandacht vanuit de media. Ook financieel voordelig omdat de reis en verblijfskosten 

zullen worden vergoed voor de sporters en coaches. 

Talentontwikkeling loopt al een paar jaren in de vorm van de begeleidingsteams. Ook een sponsoring 

vanuit Alkmaar. Het nationale degen trainingscentrum in Arnhem is opgestart. Dit geeft ook kansen 

voor ambitieuze sparringpartners. Het floret programma is gecentreerd rondom Amsterdam.  

Titeltoernooien zijn duurder geworden, hotels verplicht gesteld vanuit de organisaties, de vluchten 

zijn duurder geworden. Dit heeft gevolgen voor de financiële druk voor de deelnemers. Tijdens 

corona hebben grotere landen meer doorgetraind dan wij. Selectie en kwalificatiedocumenten staan 

op de website. 

Vraag van mw. Vivian de Meurichy: Wij als Den Bosch zouden graag duidelijke regels willen, voor 

deelname van cadetten bij DBT en NTC. De talentontwikkeling van cadetten en junioren mist in het 

jaarplan. Bestuurder topsport antwoordt dat DBT-stages en NTC een goed programma is, met goede 

nieuwe coaches, en aandacht voor de jeugd is belangrijk. 

Vraag van dhr. Etienne Van Cann; zijn er voor deelname aan de European Games nog aanvullende 

eisen vanuit het NOCNSF. 

8.3 Wedstrijdsport 

Op 11-2-2023 zal er een meeting worden georganiseerd m.b.t. de organisatie van de 

wedstrijdkalender.  

Op 18-3-2023 wordt er een scheidsrechtersdag georganiseerd. Internationaal proberen we weer 

meer FIE-scheidsrechters op te leiden. Dhr. Remco Middelveld is hier actief in. 

NK-equipe zal plaatsvinden in Arnhem. Er is een experimentje gedaan in 2022 m.b.t. deelname 

meerdere teams van 1 club. 

NK-senioren in Amstelveen bij sv Tréville 

NJK in Den Bosch bij Schermclub Den Bosch 

NK-veteranen en sv En Cavant 

 

8.4 Breedtesport 

Commissie verenigingsondersteuning: eerst onderzoeken waar de verenigingen behoefte aan 

hebben. Bestuursleden van verenigingen worden uitgenodigd om te helpen 

Opleiding schermleraren wordt december afgesloten met niveau 2 examen. In 2023 zal nivo 3 

opleiding van start gaan. Het idee is om dit geheel modulair aan te bieden. In 2024 wordt dan weer 

een nivo 2 opgestart. Een vraag uit de zaal is of er ook een nivo 1 opleiding mogelijk is. Het antwoord 

is dat die opleidingen in principe op de vereniging plaatsvindt. Dit nivo 1 is lager dan ‘instap-nivo’ 

voor nivo 2. 

Studentencommissie denkt dat de studentenpopulatie een belangrijke bron voor vrijwilligers zou 

kunnen zijn. Daarom blijven de studentenclubs belangrijk voor de KNAS. 

Het sportakkoord geeft op lokaal nivo financiële mogelijkheden in de gemeentes.  De directeur legt 

uit dat het sportakkoord een overeenkomst is tussen maatschappelijke partners om een 

maatschappelijke doelstelling te bereiken. Sport is daar een onderdeel van. Sportbonden zijn niet 

heel goed aangesloten. Gemeentes hebben dit niet heel goed uitgerold naar de sportorganisaties 

toe. Het sportakkoord 2 is nu in de maak. Sport gemeentes en NOCNSF en commercieel 

sportaanbieder. 



Er gaat veel geld naar gemeentes, beetje naar NOCNSF en een beetje naar de sportbonden. De 

oproep is dus, ‘vereniging, benader je gemeente’. Zeg dat je geïnteresseerd bent, en vraag wat 

mogelijk is.  

8.5 PR  

50K plan is hiervoor reeds besproken 

Meer betrokkenheid van verenigingen werkt goed. Vorig jaar hebben de organiserende verenigingen 

bij de NK’s toegang gekregen tot de Instagram pagina van de KNAS. Dat werkte goed. 

Beslissing: Het jaarplan 2023 is aangenomen 

9. begroting 

De penningmeester legt de begroting voor 2023 uit. Er is inflatie, de meeste kosten gaan dus 

omhoog. Ook de te declareren reiskosten gaan omhoog naar € 0,21 per kilometer. Ook de 

dagvergoeding van scheidsrechters, wedstrijdorganisatoren en vrijwilligers van NK’s gaat omhoog.  

Dhr. Jan de Graaf mist het NTC op de begroting. Bestuurslid topsport legt uit dat dit niet apart op de 

begroting is opgenomen. Er is geen aparte kostenplaats voor. Het valt onder de degenstages.  

10. Contributie 2023 

De verhoging van de contributie is daarom noodzakelijk. Het nieuwe contributiebedrag voor 2023 

wordt € 63,30 voor senioren, en € 31,65 voor de jeugd. 

Er zijn weer 2700 leden, dit is een stijging ten opzichte van 2021. Het aantal leden met een 

introductielidmaatschap is aan het stijgen.  

 Beslissing: De begroting 2023 wordt aangenomen.  

11. Statutenwijziging 

Er moet vanuit de WBTR een continuïteitscommissie worden aangesteld. Het bestuur stelt voor die 

te zoeken onder de ereleden. De vraag is, waarom er een schema van aftreden wordt opgesteld. Het 

antwoord is dat dit een aanbeveling is vanuit de code van goed sportbestuur. 

De statuten moeten voldoen aan de MKE’s.  

Beslissing: De statuten worden goedgekeurd. 

12. Samenstelling bestuur 

Dhr. Remko Koster treedt af. Hij wordt ontzettend bedankt, en ontvangt een theater-bon. 

Mw. Ynet van der Veen neemt tijdelijk zijn taken over. Mw. Sonja Tol zal haar coördinerende rol, een 

meer managende rol laten worden. Haar functie zal ‘manager topsport’ gaan heten. 

Het verzoek aan de verenigingen is, om te helpen zoeken naar commissieleden. Ook om de KNAS 

weer beter in zicht te brengen bij de leden, en de afstand kleiner te maken.  

13. Rondvraag 

Dhr. Henk Kenter: kan de presentatie worden ge-upload bij de ALV stukken 

Dhr. Hugo-Jan Dulfer: advies over niet-Nederlanders die mee  

Dhr. Michiel Uitehaag: is het een goed idee om meer lijn aan te brengen in de wedstrijdkalender? 

Antwoord van bestuurslid wedstrijdsport antwoordt dat hier zeker aandacht voor is, maar een 



belangrijk punt is of er een zaal is, of er concurrerende groepen tegelijk een toernooi organiseren. Er 

komt een meeting in februari 2023 over dit onderwerp. 

Mw. Vivian de Meurichi; vraagt trainingspakken voor de cadetten en junioren die naar 

titeltoernooien gaan.  

Dhr. Jan de Graaf vraagt of de atletencommissie is uitgenodigd voor de ALV. Het antwoord is, dat alle 

commissieleden zijn uitgenodigd. 

Dhr. Rick van der Weide vraagt of het makkelijker zou kunnen worden gemaakt, om wedstrijden op 

de Nahouw kalender te (laten) plaatsen. Het antwoord is dat hierover een gesprek zal worden 

gevoerd met Paul Water. 

Zaal Treffers stelt via de chat een vraag of de afwegingen rondom het 50K plan ook willen betrekken 

de benadering dat dit geld ten behoeve moet komen van heel schermend Nederland.  

De penningmeester doet een oproep, om alle declaraties over 2022 uiterlijk voor 15 januari 2023 in 

te dienen. 

15. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen en sluit de vergadering. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


